



## ST. LOUIS SCHOOL

Circular No. 160 (24-25)

27<sup>th</sup> December, 2024

Dear Parents/Guardians,

### **Re: Invitation to Participate in the Dustykid AI Trial Programme**

Our school is participating in the Dustykid AI Trial Programme, an initiative developed by DD Dust Limited and partially funded by the Hong Kong Association of Careers Masters and Guidance Masters (HKACMGM). This programme offers a personalized AI companion, Dustykid AI, designed to provide emotional support and comfort to students. Details of the trial programme are as follows:

Key features of Dustykid AI	<p><b>Personalized Support:</b> Dustykid AI offers continuous, personalized support through engaging conversations and insightful messages.</p> <p><b>24/7 Availability:</b> Students can access Dustykid AI anytime, day or night, receiving supplementary support beyond school hours.</p> <p><b>Emotional Intelligence:</b> Dustykid AI is designed to listen actively, respond empathetically, and offer comfort during times of need.</p> <p><b>Safety Features:</b> The programme includes an advanced safety alarm/net feature that can detect potential self-harm risks and notify school social workers and guidance teachers.</p> <p><b>Unique Approach:</b> Dustykid AI features the original Hong Kong character Dustykid and utilizes AI to generate engaging responses with accompanying illustrations.</p>
Participation:	All students are invited to participate in the Dustykid AI Trial Programme on a voluntary basis.
Trial Period:	2 December 2024 to 31 January 2025.
Activation Email:	<p>Students should have received an activation email on eClass titled: "Dustykid AI - 帳戶激活 Activate Your Account."</p> <p>Students can activate their accounts by clicking on the activation link within the email.</p>
Important Note:	<ul style="list-style-type: none"><li>• Student participation is voluntary.</li><li>• No real names are used during interactions with Dustykid AI.</li><li>• Student data is strictly confidential and only accessible to school social workers and guidance teachers for the purpose of student safety.</li><li>• This trial programme is intended to supplement, not replace, professional counselling services.</li><li>• School social workers and guidance teachers will continue to provide comprehensive support to all students.</li></ul>
Incentives:	<ul style="list-style-type: none"><li>• Students who activate their accounts and engage in conversation with Dustykid AI will receive a \$5 tuck shop coupon.</li><li>• Students who engage in conversation with Dustykid AI for one week or more will receive six \$5 tuck shop coupons.</li><li>• To claim their tuck shop coupons, students should approach the Guidance Mistress Ms. Ng Kar Wai Vivien starting from 11 February 2025.</li></ul>

For any questions or concerns regarding the Dustykid AI Trial Programme, please contact Ms. NG Kar Wai Vivien at 2546 0117.

Ms NG Kar Wai Vivien  
*for Principal*

**Reply Slip**

Circular No. 160 (24-25)

**Re: Invitation to Participate in the Dustykid AI Trial Programme**

Dear Principal,

As the parent / guardian of \_\_\_\_\_ (Class: \_\_\_\_\_ No.: \_\_\_\_), I acknowledge the details of Dustykid AI Trial Programme and I understand the participation of my son or charge is voluntary.

Signature of Parent/Guardian : \_\_\_\_\_

Name of Parent/Guardian : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_



## 聖類斯中學

通告第 xxx 號 (24-25)

各位家長/監護人：

### 邀請參與 Dustykid AI 試行計劃

本校正參與由 DD Dust Limited 開發並由香港輔導教師協會半津貼的 Dustykid AI 試行計劃。該計劃提供了一個個性化的 AI 夥伴 Dustykid AI，旨在為學生提供情感支持和安慰。是次活動詳情如下：

Dustykid AI 的主要特點：	<p><b>個性化支持:</b> Dustykid AI 通過引人入勝的對話和富有洞察力的訊息提供持續的個性化支持。</p> <p><b>全天候可用:</b> 學生可以隨時隨地使用 Dustykid AI，提供課後額外的支持。</p> <p><b>情緒智能:</b> Dustykid AI 旨在積極聆聽、同理回應，並在需要時提供安慰。</p> <p><b>安全功能:</b> 該計劃包括先進的安全警報/網絡功能，可以檢測潛在的自殘風險並通知學校社工和輔導老師。</p> <p><b>獨特方法:</b> Dustykid AI 以原創香港角色 Dustykid 為特色，並利用 AI 生成引人入勝的回應和相應的插圖。</p>
參與方式：	歡迎所有學生自願參與 Dustykid AI 試行計劃。
試行期:	2024 年 12 月 2 日至 2025 年 1 月 31 日
激活郵件:	<p>學生應已收到名為：“Dustykid AI - 帳戶激活 Activate Your Account” 的激活郵件。</p> <p>學生可點擊郵件內的激活鏈接激活其帳戶。</p>
注意事項:	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 學生參與是自願的。</li> <li>● 與 Dustykid AI 互動時不使用真實姓名。</li> <li>● 學生數據嚴格保密，僅供學校社工和輔導老師查閱。</li> <li>● 該計劃旨在補充而非取代專業輔導服務。</li> <li>● 學校社工和輔導老師將繼續為所有學生提供全面的支持。</li> </ul>
獎勵:	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 激活帳戶並與 Dustykid AI 進行對話的學生將獲得 \$5 元小食券。</li> <li>● 與 Dustykid AI 對話持續一週或以上的學生將獲得 \$30 元小食券。</li> <li>● 學生可於 2 月 11 日開始向輔導主任吳家慧老師領取小食券。</li> </ul>

如有任何關於 Dustykid AI 試行計劃的問題或疑慮，請致電 2546 0117 與吳家慧老師聯絡，謝謝。

校長 易浩權博士  
(吳家慧老師代行)

二零二四年十二月二十七日

邀請參與 Dustykid AI 試行計劃

易校長：

本人為學生 \_\_\_\_\_（班別 \_\_\_\_\_ 學號 \_\_\_\_\_）的家長/監護人，現知悉有關 Dustykid AI 試行計劃。本人明白學生可自行選擇是否參與。

家長/監護人簽名： \_\_\_\_\_

家長/監護人姓名： \_\_\_\_\_

日 期： \_\_\_\_\_